
Zápisnica zo zasadnutia  Rady školy konaného dňa 2.7. 2024 on-line 

Stredná Zdravotnícka škola, Vinohradnícka 8A, Prievidza 

Prítomní: viď screenshot obrazovky + hosť p.riaditeľka školy  RNDr. Viera Beňová 

 

Program: 

1.Otvorenie, privítanie členov a hosťa                                                                                                    

2. Informácie predsedu Rady školy o stave odborného personálu                                               

3. Diskusia, rôzne.                                                                                                                       

4. Ukončenie stretnutia, poďakovanie 

K bodu 1: 

• Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka PhDr. I. Pastieriková, MBA a privítala 

členov Rady školy a p. riaditeľku školy RNDr. V.  Beňovú ako hosťa stretnutia RŠ. 

K bodu 2 a k bodu 3 : 

• Predsedníčka RŠ na základe Štatútu RŠ a jeho znenia, kde sa píše že:  RŠ  je 

iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a presadzuje 

verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných 

zamestnancov školy  v  oblasti výchovy a vzdelávania, plní tiež funkciu verejnej 

kontroly práce vedúcich zamestnancov  školy  z pohľadu školskej problematiky.  

• Na základe tohto znenia a na základe množiacich sa dotazov odborných pedagógov 

a verejnosti, bolo povinnosťou predsedu RŠ informovať členov RŠ  o  počte 

odborných pedagógov, ktorí zostávajú vo výučbovom procese a ktorí odchádzajú, dali 

výpovede a budú škole chýbať. Je tu reálna obava o zabezpečenie kvalitnej odbornej 

výuky na  škole, ktorá je v odbore PS veľmi dôležitá. A zároveň predsedníčka 

upozornila na zostávajúcich odborných pedagógov, ktorí sú vyčerpaní a je tu 

oprávnená starosť, aby nedošlo k zníženiu výučbovej odbornej kvality.  

• Do diskusie sa zapojila p. riaditeľka, ktorá prítomných členov RŠ uistila, že odborný 

učebný proces neutrpí a počet odborných pedagógov v novom školskom roku bude 

doplnený.  Na čo prebehla  diskusia a otázky ohľadne daného problému.   

K bodu 3: 

• Diskusia a rôzne prebehli v rámci bodu 2. 

K bodu 4:  

• P. predsedníčka RŠ PhDr. I.Pastieriková MBA, poďakovala všetkým prítomným za 

účasť, podnetnú diskusiu a pochopenie. Popriala príjemnú dovolenku , študentom 

krásne prázdniny a ďalšie stretnutie členov RŠ budeme plánovať na koniec septembra-

začiatok októbra, keď sa rozbehne nový školský rok.   

 

Zapisovateľ:  Zuzana Ondrušková                                        PhDr. Iveta Pastieriková, MBA 

           podpredseda RŠ           predseda RŠ 

     

     



        

 


